
Henrik Stenkil  X Mødeleder             
Sigrit Bilsted Pedersen  X 
Helene Holm            X  
Kenneth Kruuse    % 
Filip Lauritzen   %   
Helene Persson   %   
Flemming Krogshave  X  
Laila Andersen  X                                    
Line Rask    %  
Søren Jakobsen  X                                                 
Jonathan Kjeldsen 8.B  %                                   
Simon Larsen 8.A  %                                      
Særligt indbudte:   
Christina Hyldgaard-Jensen X 

    

 
Referat 

 
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 21. maj kl. 19.00 –21.30 på lærerværelset 

 

Nr. Emne Bemærkninger 

01 Godkendelse af referat fra d. 22. 
april 2014. 

 

Referatet blev godkendt. Facebook og IT-
kommunikationsudvalg sættes på dagsorden til 
næste møde. Tine Græse havde ikke mulighed for 
at deltage på mødet i dag, men vil gerne mødes 
med Søren og Henrik en anden dag. 

02 Status på Økonomi     

 
Budgetopfølgning pr. 30.4. blev gennemgået. Ko-
lonne med forbrug for 2013 var tilføjet denne gang. 
Næste opfølgning vil indeholde budget inkl. æn-
dringer i forbindelse med skolereformen og klub-
bens budget medtages. Ligeledes vil forventet re-
sultat fremgå. 
 

03 Opfølgning på informationsmøde 
omkring Skolereform 

- Var der spørgsmål som 
kræver handling nu? 

 

Enighed om at det var et godt informationsmøde 
og der er kommet mange positive tilbagemeldin-
ger. Ledelsen udarbejder et informationsbrev til 
forældrene når fagfordelingen er på plads. 

04 Skolens værdigrundlag  

-  opfølgning på proces 

-  

Punktet udskydes til efteråret. Skolebestyrelsen vil 
bede ledelsen om at komme med et oplæg. 

05 Status på renoveringsplan  

-  inkl. toiletter 
 

I forhold til renovering af toiletter er Stengård med i 
en pulje til renovering af 3-4 toiletter. Planen er at 
skolen selv betaler for renovering af de toiletter 
som ikke indgår i puljen. Henrik vil forhøre sig hos 
politikerne om vi ikke kan få renoveret alle toilet-
terne. Skolebestyrelsen ønsker til næste møde en 
oversigt over hvor mange toiletter der er på skolen 
og hvor mange vi får renoveret.  
Søren og Christina har påbegyndt udarbejdelse af 
en kort- og langsigtet handleplan ift fysiske ram-
mer. Der skal udarbejdes en helhedsplan i forhold 



til den langsigtede handleplan. 
Ressourcer/rådgivning fra forældre omkring farve-
valg og indretning efterlyses. 
Planen for indretning af personalearbejdspladser 
blev præsenteret. 
 

06 Fagfordeling 
 

Der er endnu ikke kommet et forståelsespapir fra 
forvaltningen, men fagfordelingen er i gang. Første 
møde blev brugt på at danne teams der kan dæk-
ke de fag der er på årgangene. 2. møde er afholdt i 
dag og her skulle lærerne byde ind på alle øvrige 
opgaver (ikke undervisning). Der er ikke tidsangi-
velse på disse. Ledelsen regner på om fordelingen 
ser fornuftig ud. Der er ikke udarbejdet nogen 
værktøjer til fagfordelingen centralt fra. 

07 Valgprocessen (praktik, supple-
antliste etc.) 
 

Kommunen har ikke købt elektronisk udgave af 
valgsystem. Skolen havde glemt at inviteret kom-
mende 0. klasses forældre til valgmøde. De fik 
efterfølgende en uge med mulighed for at tilkende-
give om de ønskede at opstille til valget. Tidsplan 
for valget udsendes til skolebestyrelsen. Der er 4 
kandidater der skal vælges og der skal derfor afgi-
ves 3 stemmer pr. stemmeseddel. 

08 Meddelelser    
a) eleverne                         
b) lærere og pædagoger  
c) ledelsen 

 

a) intet nyt fra eleverne 
b) fagfordelingen fylder hos lærerne. SFO har 

idrætsdag i morgen og kæledyrsdag i næ-
ste uge. Personalet bruger ressourcer på 
krævende børn og ledelsen er inde over 
problematikkerne. Der bliver muligheder ift 
støtte i nyt kompetencecenter fra kommen-
de skoleår. Der skal ansættes en faglig le-
der der har kompetencer indenfor inklusion. 

c) Dennis har trukket sig fra stillingen som 
faglig leder. Vi har derfor 2 vakante stillin-
ger som faglig leder. Den ene stilling er op-
slået og stillingsopslaget til den anden fag-
lige leder er netop færdiggjort. Helene, 
Sigrit og Henrik deltager i ansættelsessam-
taler til den første stilling d. 16.6. 

09 Eventuelt 

 
Der er pludselig rotter ved pavillonerne. Sammen-
styrtning af kloak vurderes som årsag til, at der 
pludselig er rotter. Kloakmand og rottemand er i 
gang med at undersøge nærmere. 
 
Arbejdstilsynet har været på uanmeldt besøg og 
skolen har fået et påbud ift træk og kulde i indsko-
lingen. Afdelingen er gennemgået med teknisk 
forvaltning og aftalen er at der bliver skiftet en 
yderdør, repareret en dørpumpe og at alle lister 
omkring døre og vinduer gennemgås. 
 
Lokalerokadeplan er udsendt til personalet og ro-
kaden starter på torsdag. 
 
Søskendegaranti for nye elever undersøges til 
næste møde. 



 
Undersøgelse af elevtrivsel sættes på dagsorden 
som punkt til næste møde. 
 
Gladsaxekortet skal ifølge udsendt tidsplan udde-
les på skolen d. 25.8. 
 
Det blev bemærket at Børne- og Ungeudvalget har 
punkt på dagsorden om at hæve uddannelsesni-
veauet og at Søren er med i planerne. 
 
D. 7. august er der inspirationsdag for alle lærere 
og pædagoger i Gladsaxe Kommune med James 
Nottingham og Avis Glaze. Sidstnævnte kommer 
også og holder et oplæg for Stengård og Bag-
sværd Skole. 
 
Der var forslag om at link fra Gladsaxe Kommunes 
hjemmeside omkring projekt i 1. klasse skal på 
skolens hjemmeside. 
 
Generelt ønsker ledelsen på sigt at højne niveauet 
for kommunikation. 

 


